
 

Tid HVAD handler punktet om Info/dialog/beslutning 
- bilag 

Hvem 

17 – 
17.05 

Dagsorden, godkendelse af  Alle  

Referat: Dagsorden blev godkendt 
 
17.05-
17.30 

Budget; budget for 2025 kommer d 5.12.24 
Forud for fordeling på konti ønskes en 
drøftelse med bestyrelsen om forslag til 
fordelingen 

Drøftelse  Alle  

Referat: Budgettet for 2024 blev gennemgået, og de relativt få poster, som er variable og til mulig 
omprioritering blev drøftet. Bestyrelsen sætter pris på, at skolen prioriterer midler til madlavning på 
skolen og aktiviteter ude af huset. Bestyrelsen ønskede en opmærksomhed på, at det reducerede beløb i 
2024 til vedligehold og inventar blev øget ved budgetlægning for 2025 således at beløbene svarede til 
afsat beløb i 2023. 
17.30- 
18.00 

Skærmbrug i skole og KKFO 
 
Bilag vedlagt 

Der er et ønske om at 
drøfte anbefalingerne 
igen 

Forældrerepræsentanter 

Referat: Da bilag vedr. anbefalinger om skærm i KKFO og skole havde ’gemt’ sig i mailkorrespondancen til 
dagens møde ønsker forældrerepræsentanterne tid til at gennemgå anbefalingerne på et formøde og vil 
derfor vende tilbage i forhold til om punktet ønskes på igen på et kommende møde. 
18.00- 
18.15 

Årshjul for opgaver i en skolebestyrelse 
Bilag vedlagt 

Dialog Alle 

Referat: Det blev besluttet ikke at opdatere det tidligere årshjul. Det blev i stedet aftalt at arbejde med et 
”rullende årshjul”, hvor der i bunden af referatet fra hvert møde angives de punkter, vi allerede kender 
til kommende møder. Emner til de resterende 3 møder i år blev drøftet, og emner for skoleåret 2025—
2026 vil blive drøftet på skoleårets første møde. Dette tiltag sikrer overblik over kommende drøftelser, 
og dermed en smidigere proces for fastlæggelse af dagsorden. Det gør det ligeledes muligt for alle 
forældre at orientere sig i kommende emner og sende evt. bemærkninger eller ønsker til bestyrelsen. 
18.15-
18.45 

Evaluering og drøftelse af fælles 
skolebestyrelsesmøde for OA d 20.11.24 
samt mødet med BUU og skolebestyrelser 
d 26.11.24 – begge møder om mangfoldige 
børnefællesskaber 
Bilag: slides fra d 20.11.24 

Evaluering og drøftelse Alle 

Referat: Punktet bortfaldt da mangfoldige børnefællesskaber og forvaltningens oplæg var grundigt  
gennemgået på møderne. 
 

 Referat fra Skolebestyrelsesmøde 
SB møde 4.12.24 kl. 17-19 Mødet blev afholdt på NØA (Nord Øst Amager Skole, Holmbladsgade 117, 

2300 Kbh S) i stueetagen, da Klubben holder klubaften på Siljangade 
 

Medl. Forældrerepræsentanter: Ane Kirstine Mølgaard Mathiasen, Tove McDonald, 

Christine Ejdesgaard Esbensen, Jacob Biilmann Christensen, Nanna Sverrild, 

George Frölich, Anne-Katrine Thørring, Maria Kehlet 

 

Suppleanter:   

 

Medarbejderrepræsentanter: Jeanne Eriksson (Pædagog), Søren Madsen 

(Lærer), Siri B. Helleren (KKFO-leder) Mads Bruun de Neergaard (konstitueret 

souschef) 
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Referat:  
 

Kl 
19.45 
- 20 

INFO kort fra: 

• Ledelsen 

• Skolebestyrelsen 

• Medarbejdere 
 

Info  Respektive ansvarlige 

Referat: 
Medarbejdere: på et aftenmøde i uge 48 tog ansatte og ledelse fat på at drøfte tilbagevenden til Peter 
Vedel. Der blev drøftet muligheder og udfordringer. Der følges op i januar måned gennem MED udvalget.  
Forventningen er at det er sommer 2025 at Peter Vedels Gade er klar til indflytning. 

 

Punkter til kommende møder: 

Møde 19 februar 2025 

• Regnskab fra 2024  

• Budget 2025  

• Karakter i 6. og 7.klasse 

• Politianmeldelse af elever – notat om retningslinjer 

• Folkeskolens kvalitetsprogram – aftale indgået i forligskredsen 

• Velkomstfolder 

Møde 23 marts 2025 

• Faglokaler (pkt kommer på dagsorden, når der er taget en politisk beslutning om lovpligtige 

faglokaler) (kommer på 19.02.25 hvis ny viden) 

• Elevfravær  

• Skoleårets planlægning  

• Timefordelingsplan  

• Økonomisk prognose  

• Afgangsprøver, projektopgaver, dimission – evt. 11.06.25 

• Status på kommende flytning 

Møde 11 juni 2025 

• Velkomstfolder (endelig godkendelse) 

• Planlægning af fælles forældremøde i september 2025 



 

Emner parkeret til senere 

• Skole- hjemsamarbejde 

• Skærmbrug i skole og KKFO – forældrerepræsentanterne vender tilbage 

 

 

 

 

 


